
 
PROTOKOLL NR:3 VERKSAMHETSÅRET 2021, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED HÄL-
JARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2021-11-15, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Bodil Karlström, Bertil Karlström, Flemming 
Denne och Charli Ahl Ludvigsson.  
 Förhindrad: Christian Jönsson och Lars Holm  
 
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till årets tredje möte.  
Corona19 regler har hindrat styrelsen från att sammanträda under våren. 

 
§ 2. Val av justerare 

 Flemming Denne valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 
 

§  3. Dagordningen 
Dagordningen har varit utskickad tillsammans med kallelsen och godkändes med 
tillägg av § 3b 

 
§  3 b. Val av V. Ordförande 
 Till V. Ordförande omvaldes Christian Jönsson    
 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

 Protokollet från 2021-08-26  är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades  
 till handlingarna. 

 
§  5. Inkomna skrivelser 

Inga skrivelser hade inkommit. 
 
§ 6. Avgångna skrivelser 
 Inga avgångna skrivelser fans att behandla 
 
§  7. Rapporter 
                 a. Ordföranden  

Inget nytt att rapportera. Tidsbrist. 
b. Kassören 
 Kassören hade skickat över det ekonomiska resultatet sedan förra mötet. 
 Redovisningen godkändes och lades till handlingarna. 
c. Övriga 
 Bertil ställde frågan om målsättningen att boken skulle vara klar i julveckan. 
 Diskussionen tas upp under §9. 

 
§   8.  Aktiviteter under 2022. 

Styrelsen beslöt att anordna Valborgs firande 2022. Beslöt även att anordna en Häl     
jarpsDag tillsammans med arrangörerna av ”företagsdag” vid Björkbacken. Bertil 
hade i diskussion med ansvariga för företagsdag att skulle ordna grovjobbet.  

 Bertil lyte upp frågan om Häljarps boken. Göran återupptar kontakterna med de före-
tag som innan pandemin lovat att sponsra nytryckningen. Samtliga styrelseledamö-
ter har uppdraget att söka sponsorer. 

 Mötet beslöt att målsättningen att boken skall vara klar till julvecka (v51).Nu är 16 
sponsorer klara. Sekrt. Skulle ta kontakt med HSB och be dem sponsra med 3000 
kr. 



 

 
 
 
 
 § 9. Övriga frågor 

 Styrelsen beslöt att inte göra någon information till de nyinflyttade i BoKlok,s hus. 
 Flemming tog upp frågan om vi skulle ha samma arrangemang kring utdelning av    
inbetalningskort som vi har gjort innan. Det innebär att Lions sköter utdelningen i 
samband med deras insamling av julgranar efter jul. Ingen storlek på ersättning 
diskuterades. 

  Mötet beslöt att Lions får uppdraget som beskrivs. 
§ 11   Nästa möte 

Nästa möte blir 6 december kl. 18.30 ClubHouse. Där vi äter en jultallrik till  
sammans.  
Bertil beställer hos ClubHouse  

       
§ 12  Avslutning 
  Ordföranden tackade och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt    Flemming Denne  
  
 
 


